
Zápisnica napísaná na 8. zasadnutí OZ v Mojzesove 29.02. 2008 

 
Prítomní: Boli podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice. 

R o k o v a n i e 

1.Otvorenie 

Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Emil Gábriš. Privítal prítomných poslancov a občanov 
obce. Po nahliadnutí do prezenčnej listiny skonštatoval, ţe rokovanie OZ je uznášaniaschopné. Dal 
hlasovať za schválenie programu rokovania: 
  
Za: 8 
Zdrţal sa: 0 
Proti: 0 

2.Kontrola uznesenia z mimoriadneho zastupiteľstva 

Predsedajúci sa vyjadril ku kaţdému uzneseniu jednotlivo a skonštatoval, ţe uznesenia sa priebeţne 
plnia, alebo sú splnené. 

3. Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol: 
Tatiana Martišová – predseda 
Ing. Magdaléna Dojčanová – člen 
Ing. Ján Teplan – člen 
Iný pozmeňujúci návrh nebol prednesený, predsedajúci dal hlasovať, aby návrhová komisia pracovala 
v tomto zloţení: 
  
Za: 8 
Zdrţal sa: 0 
Proti: 0 
Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil: Ing. Marián Vrták a Roman Lauro 
  

4. Prejednanie a schválenie záverečného účtu obce za rok 2007 

Záverečný účet obce obdrţali poslanci na pracovnej porade a nemali k nemu pripomienky, tvorí 
súčasť tejto zápisnice a prikladá s pod písmenom „A“. 
-          Kontrolórka obce prečítala stanovisko k záverečnému účtu obce, ktorý tvorí prílohu k tejto 
zápisnici a prikladá sa pod písmenom „B“. 
-          Predsedajúci prečítal list nezávislého auditora, ktorý tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa 
pod písmenom „C“. 
Kontrolórka  obce záverom navrhla starostovi obce odmenu za dokončenie bytoviek a tým navýšenie 
majetku obce. Predsedajúci dal hlasovať za schválenie záverečného účtu obce za rok 2007 – „Bez 
výhrad“ 
Za: 8  
Zdrţal sa: 0 
Proti: 0  

 

Záverečný účet obce za rok 2007 bol schválený. 
  



5. Schválenie plánu „Hospodárskeho a soc. Rozvoja obce Mojzesovo“ 

Predsedajúci informoval o tom, ţe plán „Hospodárskeho a soc. Rozvoja obce Mojzesovo bol vyvesený 
a občania ho mohli pripomienkovať. Poslanci ho obdrţali, je to veľmi dôleţitý dokument musíme ho 
mať vypracovaný a schválený z toho dôvodu, ţe o finančné prostriedky z eurofondov napr. 
rekonštrukcia školy, kanalizácia, chodníky a iné môţeme poţiadať iba v tom prípade ak Obec 
Mojzesovo má vypracovaný a schválený plán HaSR obce Mojzesovo.  
Ing. Jozef Čunderlík – plán HaSR obce Mojzesovo je na internetovej stránke OÚ Mojzesovo 
a informoval prítomných občanov, o tom, ţe si ho tam môţu pozrieť. 
V pláne HaSR obce Mojzesovo je prioritou napr. 
-          Vybudovanie MŠ Mojzesovo a kuchyne 
-          Rekonštrukcie budov ZŠ 
-          Výstavby ordinácie pre obvodného lekára 
-          Oprava a vybudovanie ciest, chodníkov, spomaľovačov pri ZŠ a c centre obce 
-          Vybudovanie kanalizácie 
-          Podpora podnikania 
-          Vybudovanie cyklistických trás cez vinice 
-          Podpora separovaného zberu 
-          Odstraňovanie divokých skládok 
-          Podporovať nové podnikateľské aktivity 
-          Podpora investícií do vyuţitia alternatívnych zdrojov energie 
-          Zriadenie kompostoviska 
-          Vybudovanie detského ihriska 
-          Dobudovanie športového areálu 
-          Vybudovanie zelenej oddychovej zóny 
-          Podporovať klubovú činnosť a iné 
Záverom poďakoval Ing. Magdaléne Dojčanovej, ktorá spolu so svojim tímom 5 mesiacov pracovala 
na vypracovaní plánu HaSR obce Mojzesovo, pričom vychádzala z ankety, ktorú vypracovala 
a občania v nej mohli vyjadriť svoje poţiadavky a niektoré domácnosti som navštívila osobne. 
Strategické ciele vyplývali z pripomienok poslancov a občanov. 
Starosta obce – Plán HaSR obce Mojzesovo obsahuje 57 strán, grafy, je to veľmi rozsiahly dokument, 
nebolo ľahké ho spracovať. Spracovaný je s výhľadom do budúcnosti sú v ňom zakomponované veci, 
ktoré by sa mali v obci realizovať. 
Ing. Magdaléna Dojčanová – Po schválení plánu HaSR obce Mojzesovo dodám ešte 3 práce a uloţím 
ho na CD. Návrh plánu HaSR obce Mojzesovo, tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa pod 
písmonom „D“. 
Predsedajúci dal hlasovať: 
Za: 8 
Zdrţal sa: 0 
Proti: 0 

Plán HaSR bol schválený. 
  

6.Prerokovanie žiadostí organizácií a spolkov obce Mojzesovo 

Predsedajúci odovzdal slovo Ing. Jozefovi Čunderlíkovi. Úvodom zistil účasť zástupcov organizácií 
a spolkov obce Mojzesovo, ktorí si dali ţiadosť o pridelenie finančných prostriedkov. 
Vzhľadom k tomu, ţe obec čaká veľa úloh, je tu dosť akcií, kde treba peniaze, kaţdá organizácia 
ţiadala navýšenie. Prezreli sme si čerpanie a zistili sme, ţe peniaze boli čerpané na zájazdy, oslavy, 
príspevky do tomboly a iné. 
Navrhujeme Vám spracovať harmonogram o tom, čo ktorá organizácia urobí pre  obec, napr. 
zlikvidovať divokú skládku vysadiť stromy na ceste na Ondrochov atď.  
Na pracovnej porade sme sa dohodli, ţe teraz peniaze neschválime a ak prídete s harmonogramom 
prác potom prehodnotíme jednotlivé ţiadosti. SZZP – dáva peniaze na darčeky – ak niečo zúčtujete, 
tak to treba doloţiť faktúrami, napr. pomoc pri výstavbe MŠ Mojzesovo. Lauro – SZZ v Mojzesovo do 
ţiadosti vţdy napíše aké akcie urobí v priebehu roka. Ing. Jozef Čunderlík – do ţiadosti treba uviesť 
na aké účely miniete pridelené finančné prostriedky – načo ich vyuţijete, napr. OŠK Mojzesovo vo 
svojej ţiadosti rozpísal všetky výdavky. Teraz budú všetky ţiadosti odloţené do ďalšej schôdze, 
všetky organizácie, ktoré ţiadali o finančný príspevok doručia na OÚ urobiť pre obec. 



Ing. Vrták – ozvali sa záhradkári a právom, lebo robia akcie pre občanov a k práci pristupujú 
zodpovedne, ale prečítam ţiadosť PZ Mojzesovo, kde ţiadajú peniaze na chov psa, a ţiadosť 
SZZP,kde ţiadajú peniaze pre svojich členov a na tombolu. 
Malíková – SZZP ešte nikdy nedostali peniaze, keď budeme mať Mikulášske posedenie, robíme to pre 
starých ľudí môţete sa prísť pozrieť, dávali sme peniaze aj do školy, upravili sme miestnosť pre deti. 
Ani na jednej diskotéke, ktorú sme v roku 2007 organizovali sme neboli ziskový. 
Ing. Vrták – ţiadosť napíšte v inej forme a zahrňte tam aj práce, ktoré urobíte pre obec. Jediný SZZ 
v Mojzesove píše ţiadosti na úrovni – robia zájazdy do divadla, výlety na kúpaliská, výstavu ovocia 
a zeleniny, degustácia vína a iné. 
Ing. Čunderlík – treba napísať na čo pouţijete finančnú pomoc a čo urobíte pre obec 
-          Slovenský orol – chlapci, ktorí chodia cvičiť kúpia si materiál, ktorý zostane o obci. Organizácie 
si dali vyššie poţiadavky na pridelenie finančných prostriedkov, ale treba šetriť. 
Predsedajúci – 16.3.2008 začína súťaţ v rozpočte obce treba vyčleniť finančné prostriedky pre OŠK 
Mojzesovo. Ing. Teplan navrhol čerpanie pre všetky organizácie a spolky do výšky 30% zo ţiadanej 
sumy. 
Predsedajúci dal hlasovať: 
Za: 8  
Proti:0 
Zdrţal sa: 0 

7. Projekt rekonštrukcie ZŠ Mojzesovo – Černík – podprahová metóda na spracovanie 
projektovj dokumentácie 

Ing. Čunderlík – spolu s p. starostom sme oslovili projektanta a môţeme dostať od štátu minimálne 
30tis. A max. 70 tis.  Na ţiaka. Musíme vyfinancovať projektovú dokumentáciu, spracovanie ţiadosti 
na výmenu okien, zateplenie a výmenu fasády. 
Ak tam zahrnieme všetky 4 budovy, tak majetok bude mať väčšiu hodnotu. Spolufinancovanie obce je 
5%. Tam by sme dali prebytok v sume 663 tis. SK. 
Predsedajúci – na podanie ţiadosti bola otvorená internetová stránka na pol. Hodiny.  
Dnes sme spolu so zástupcom starostu rokovali s Ing. Róbertom Zwingerom a on nám vysvetlil . 
moţnosti na podanie projektu. Ak budeme mať projekt, oznamovaciu povinnosť a realizačný projekt, 
tak nám vypracuje ţiadosť na dotáciu a zabezpečí výberové konanie na realizáciu. 
ZŠ treba zrekonštruovať, lebo sú veľké náklady na kúrenie.  
Ing. Čunderlík – ing. Róbertovi Zwingerovi s ktorým sme rokovali zatiaľ schválili ţiadosť na dotáciu 3 
školám z 11. 
Ak by nám ţiadosť schválili v treťom kole tak môţeme začať z rekonštrukciou. Predsedajúci dal 
hlasovať za schválenie rekonštrukcie ZŠ Mojzesovo-Černík, výmenu okien, zateplenie vrátane fasády 
a izolácie striech zo spoluúčasťou obce 5% z celkovej sumy ţiadanej na rekonštrukciu. 
Hlasovanie: 
Za: 8 
Proti:0 
Zdrţal sa:0 

 

8. Informácia o inventarizácii a majetku obce Mojzesovo 

Ing. Čunderlík Jozef ako predseda inventarizačnej komisie prečítal správu, ktorá tvorí súčasť tejto 
zápisnice a prikladá sa pod písmenom „E“. Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove zobralo na vedomie 
informáciu o inventarizácii o majetku obce. 

 

9. Návrh na riešenie zlúčenia ŠJ pri ZŠ a jedálne MŠ, návrh na zrušenie školskej družiny ZŠ 
Mojzesovo-Černík 

Predsedajúci odovzdal slovo Ing.Čunderlíkovi, z toho dôvodu, ţe on sa nezúčastnil pracovnej porady. 
Ing.Čunderlík – naša obec sa rozhodla budovať, chceme začať s výstavbou novej MŠ , z toho dôvodu, 
ţe budova v ktorej sídli MŠ je nevyhovujúca. 



Celkové náklady na prevádzku ŠKD a ŠJ pri ZŠ tvoria čiastku 718 705,-SK. 
Celové náklady na prevádzku jedálne MŠ tvoria čiastku 404 601,-SK. 
Náš zámer je taký, aby sa varilo v jednej jedálni a chceme zrušiť ŠKD.Celkovo by sa ušetrilo 512407,-
SK.Nakoľko ani v jednej z okolitých obcí nevaria stravu na dvoch miestach navrhujeme jedálne zlúčiť, 
aby sa ušetrili finančné prostriedky. Keďţe obec v budúcnosti plánuje zobrať úver, tak ušetrená suma 
je 1 splátka úveru. Na výstavbu novej MŠ obec potrebuje 10 mil.SK.Výstavba kanalizácie,lebo je tam 
spoluúčasť nás vyjde 5,5 mil.SK.Na výstavbu MŠ plánujeme zamestnať murára, 2 robotníkov a tak 
zníţiť sumu na 5 mil.SK. 
Na rekonštrukciu školy 5% pouţijeme prebytok hospodárenia v sume 663030,14,-SK a 100 tis.Sk 
z rozpočtu obce. Chceme zobrať úver na výstavbu MŠ a na kanalizáciu.Kanalizácia sa začne robiť 
v polovici budúceho roka, asi v priebehu augusta. 
Budova MŠ je v dezolátnom stave, ak by sme pozvali statika, tak by škôlku zatvorili a deti by nemali 
kam chodiť. Z toho dôvodu je potrebná výstavba MŠ. 
Kozárová-predloţila výpis z elektrární o ročnej spotrebe elektrickej energie zapochybovala o tom, ţe 
ŠJ pri ZŠ sú také náklady na energiu. Nakoľko elektrickú energiu čerpá aj organizácia Slovenského 
orla, ktorej členovia tam chodia cvičiť. 
Ing.Čunderlík- to nie sú iba energie, sú tam zahrnuté všetky prevádzkové náklady. 
Starosta- nechápem na základe čoho ste si nechali urobiť výpis. 
Riaditeľka ZŠ- Mgr.Elena Puková- ďakujem za pozvanie a podporu projektu na rekonštrukciu ZŠ 
Mojzesovo-Černík. 
Čísla sú čísla, ak nie sú peniaze, robíme ako môţeme.ŠKD nie je len o vzdelaní, ale je to aj výchovná 
a mimoškolská činnosť. Pre rodičov, ktorí pracujú v ŠKD pomoc v priemere ju navštevuje 14 ţiakov. V 
ŠKD sa zdrţiavajú aj ţiaci, ktorí čakajú ma krúţky. Pracovníčka má úväzok 0,74 %.budova ŠJ je 
obecná budova, podľa mňa by obec nemala nechať chátrať svoju vlastnú budovu. Ja som za 
zachovanie ŠJ, ak padne ŠKD, padne stravovanie. Podľa mojich informácií po zrušení ŠJ viacerí 
obyvatelia uvaţujú o tom, ţe prihlásia svoje deti do ZŠ do Komjatíc. Týmto by som chcela vyjadriť 
nesúhlas rodičov, spolupracovníkov a môj zo zrušením ŠJ pri ZŠ a ŠKD. 
Treba pouvaţovať nad rekonštrukciou ŠJ a tam premiestniť aj MŠ v prípade ak by sa k budove 
pristavili priestory bol by kontakt malých detí a ţiakov. V konečnom dôsledku je to vaše rozhodnutie, 
ale apelujem na vás, aby ste svoje rozhodnutie ešte prehodnotili. 
Kozárová-v prípade zrušenia ŠJ-kde sa budú vydávať obedy, ak v jedálni, priestory sa musia 
vykurovať a taktieţ udrţiavať, aby vyhovovali hygiene. 
Ing.Čunderlík- obedy sa budú vydávať v jedálni. 
Predsedajúci- k zrušeniu ŠJ a ŠKD sa musí vyjadriť aj krajský školský úrad v Nitre. 
  
Riaditeľka MŠ- Jarmila Komáromyová- nešťastie je , ţe škola je postavená tam kde je. V našej MŠ 
prijímame deti od 2,5 roka a deti nosia do MŠ starý rodičia , z tohto dôvodu je neadekvátne, aby bola 
MŠ v priestoroch ZŠ. Ako riaditeľka MŠ. musím dbať na bezpečnosť detí ţiadam, aby bola MŠ na 
takom mieste aby bola pre deti a z hygienického hľadiska  vyhovujúca a bezpečná. Musíme hľadať 
nejaké východisko, ktoré by aspoň z časti vyhovovalo pre všetkých, ale apelujem na Vás nedávajme si 
školu z obce, neurobme takú chybu ako naši predchodcovia, keď umiestnili ZŠ mimo územia obce 
a neťahajme deti do 6 rokov do periférií. 
Martišová- chodia spoje, môţe sa to riešiť dochádzkou. 
Komáromyová- ŠJ pri MŠ pripravuje 3 jedlá a dováţať 3 jedlá, to je nehospodárne. 
Kozárová- nikto nechce zrušiť jedáleň pri ZŠ. 
Ing.Čunderlík- ja sa vrátim k budove jedálne pri ZŠ. Keď nebudeme opravovať jedáleň môţeme dať 
fin. prostriedky napríklad na telocvičňu. Nám budú chýbať peniaze na opravu školy a kanalizáciu, 
nemáme chodníky, treba opraviť OÚ a zdravotné stredisko. Ale toto je dlhodobá otázka, nebude sa 
riešiť okamţite. 
Lauro Vladimír-súhlasím s p.riaditeľkou ZŠ a návšteva krúţkov je pre deti potrebná, do krúţkov chodili 
aj moje deti. Ešte mám dotaz na pána starostu, ţe prečo je škôlka cirkevná, keď budova vţdy patrila 
do obci bol to Slezákov majetok. 
Starosta-nie je to od Slezáka,to boli niekedy maštale, dostalo sa to do vlastníctva cirkvi. 
Starosta- napíšeme list novému biskupovi so ţiadosťou o prehodnotenie situácie.Ročne platíme 
nájomné okolo 130 tis.SK. 
Starosta- ak sme dali opraviť zvody na streche, tak sme museli poprosiť p.farára a cenu práce sme 
stiahli po dohode z nájmu. 
Martišová-v prípade zrušenia ŠKD, keď budú deti čo majú krúţky-nechajme túto tému na budúce. 
Ing.Čunderlík- treba upraviť rozvrh hodín a v obci máme eRko,to ,á rôzne akcie týkajúce sa 
starostlivosti o deti. 



Martišová- to nie je vzdelávanie. 
Mgr.Elena Puková- rozvrh hodín je upravený , vyučovanie jazykov je rozdelené na skupiny, potom je 
tam technická, náboţenská a etická výchova. 
Krúţky, ktoré sú zriadené a je ich 18 robia učitelia po vyučovaní. 
Martišová.ţiaci sú rozdelení na 2 skupiny a jedna skupina čaká na nasledujúcu hodinu spolu 
s vychovávateľkou. 
Mgr.Puková-rpzvrh hodín je dobre prepracovaní a meniť ho nie je moţné. 
Ing.Čunderlík-vypočuli sme si vaše názory, zoberieme ich ne vedomie, rozhodneme sa ako budeme 
postupovať ďalej a srdečne Vás pozývame na kaţdé zastupiteľstvo. 
  
Predsedajúci dal hlasovať o návrhu na riešenie zlúčenia ŠJ pri ZŠ a jedálne MŠ a návrh na zrušenie 
školskej druţiny ZŠ Mojzesovo-Černík.Tento bod sa bude riešiť na najbliţšom zasadnutí OZ po 
prehodnotení všetkých pripomienok. 
Predsedajúci dal hlasovať: 
Za: 8 
Zdrţal sa: 0 
Proti: 0 

10. Návrh na riešenie realizácie novej MŠ Mojzesovo 

Starosta- informoval prítomných,ţe boli vypracované 2 varianty na výstavbu MŠ Mojzesovo a to za 10 
mil.Sk a 16 mil.750 tis.SK.V našej obci pripadá do úvahy realizácia stavby za 10 mil.SK-vo verejnom 
obstarávaní sa dá cena zníţiť. 
Ing.Čunderlík Jozef-na pracovnej porade, sme spolu s poslancami rozoberali túto tému a padol taký 
návrh, ţe prijmeme stavbyvedúceho a 3 pomocníkov, ktorí budú pracovať na výstavbe MŠ a tým sa 
nám zníţia náklady moţno aj na 5 mil.SK. 
Starosta- podľa zákona č.252/2004 musí byť verejné obstarávanie a verejná súťaţ. 
So zhotoviteľom, ktorý vyhrá verejnú súťaţ sa môţeme dohodnúť, ţe niektoré práce budeme 
vykonávať svojpomocne. 
Ing.Čunderlík Jozef – z tohto dôvodu som hovoril o 5 mil. SK, lebo súkromný podnikateľ si účtuje réţiu 
45 – 50 % z obstarávacej ceny. 
Lauro Roman – zariadenie MŠ by sa dalo vyuţiť, v prvom rade treba dotiahnuť verejné obstarávanie. 
Ing. Čunderlík Jozef – výstavba MŠ by sa mala stavať na etapy a tým by sa ušetrili finančné 
prostriedky. 
Predsedajúci dal hlasovať za schválenie – vyhlásenie verejného obstarávania na získanie projektovej 
dokumentácie MŠ  podprahová metóda s nízkou cenou. 
Predsedajúci dal hlasovať o návrhu : 
Za : 8 
Zdrţal sa : 0 
Proti : 0 
  

11.Oboznámenie s realizáciou výstavby kanalizácie v obci Mojzesovo 

Starosta – naša obec má veľkú šancu získať dotáciu na realizáciu výstavby kanalizácie, ale je tu 5 % 
spoluúčasť čo je pribliţne asi  5 mil 500 tis. SK, ak by sme túto šancu nevyuţili, tak nás zaradia do 
poradia aţ v roku 2013. 
Ing. Jozef Čunderlík – treba doriešiť časť medzi Černíkom a Mojzesovom, treba sa dostať do tohto 
kola, lebo v opačnom prípade sa nedostaneme do poradia. V lete tohto roku sa končí splátka 1 úveru, 
ak sa vybaví list vlastníctva na budovu OŠK, tak si môţeme zobrať ďalší úver. 
Starosta – Projektovú dokumentáciu na výstavbu kanalizácie, ktorú spracovala firma Poyry  
Enviroment  a. s.  Brno. Rozprával  som sa  s projektantom, ZMOS bude presadzovať,aby sme 
projektovú dokumentáciu dostali zadarmo. Rozpočet na kanalizáciu je 109 mil SK. 
Predsedajúci dal hlasovať za schválenie výstavby kanalizácie v obci Mojzesovo s výškou spoluúčasti 
5 % z celkovej sumy určenej na výstavbu. 
Za : 8 
Zdrţal sa : 0 
Proti : 0 
  



12. Rôzne 

- Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Mojzesovo 
Ing. Jozef Čunderlík – Obecný úrad Mojzesovo dostal ponuku na vypracovanie PhaSR obce 
Mojzesovo v celkovej výške 60 tis. SK. Nakoľko Ing. Magdaléna Dojčanová sa podujala na 
vypracovanie PhaSR obce Mojzesovo, ktorý je spracovaný na veľmi odbornej úrovni a náklady 
spojené so spracovaním  boli 9 tis. SK navrhujem jej schváliť odmenu za vypracovanie 30 tis. SK . 
Predsedajúci dal hlasovať o návrhu : 
Za : 7 
Zdrţal sa : 1 
Proti : 0 
Ing. Magdaléna Dojčanová – bola to 5 mesačná práca  ku ktorej som pristupovala zodpovedne 
a snaţila som sa ju vykonať na vysokej úrovni. Pracovala som  v spolupráci s mojím tímom  a p. 
kontrolórkou  s ktorou sme sa zišli asi 2x. Pri spracovaní  som odpracovala 153 hodín z toho dôvodu 
sa mi cena zdá nízka. Z odmeny dám chlapcom , ktorí mi pomáhali kaţdému 5. 000,-SK a p. 
kontrolórke 1000,-SK 
p. kontrolórka – dodala som materiály ,ktoré boli prvotnými dokladmi na základe ktorých sa začali 
práce na PhaSR obce Mojzesovo ,odmeny sa vzdávam v prospech obce Mojzesovo. 
Martišová – navrhla  30. Tis. SK + 10 tis. Sk náklady na vypracovanie PhaSR 
Starosta – z niečoho si vychádzala po doklady k vypracovaniu PhaSR priniesla p. kontrolórka , 
pracovníčky OÚ aj ja, tak nepýtaj toľko peňazí. 
Vrták – ak na tom pracovali pracovníčky OÚ, tak za to dostávajú plat, nemali by dostať odmenu. 
Predsedajúci dal hlasovať o návrhu p. Martišovej  - na vyplatenie odmeny v sume  
30 tis. Sk + 10 tis. SK náklady na vypracovanie PhaSR 
Hlasovanie : 
Za : 7 
Zdrţal sa : 1  
Proti : 0 

Ing. Jozef Čunderlík – p. kontrolórka obce navrhla starostovi odmenu, teraz vyzývam poslancov, aby 
sa vyjadrili k uvedenej téme 
Komáromy Radoslav – navrhol starostovi odmenu vo výške ½ platu 
Ing. Teplan Ján – navrhol 20 tis. SK 
Hlasovanie :  
Za : 3 
Zdrţal sa : 3 
Proti : 2 

Odmena starostovi obce nebola schválená. 
Ing. Jozef Čunderlík – teraz ako zástupca starostu častejšie navštevujem OÚ a zistil som, ţe znalosti 
pracovníčok pri práci na počítači sú slabé preto navrhujem školenie pracovníčok OÚ na „PC“ – OFIS 
so získaním certifikátu o absolvovaní. 
Ing. Teplan Ján – je nevyhnutné, aby všetky programy ovládali 
Hlasovanie : 
Za : 8 
Zdrţal sa : 0 
Proti : 0 

Školenie pracovníčok OÚ na „PC“ – Certifikát OFIS bolo schválené. 
-          Prevod budovy šatní. 
Starosta – informoval prítomných, ţe budova šatní v uţívaní  OŠK Mojzesovo je v katastri zapísaná v 
„E“ registri a do dvoch mesiacov t. j. do 31. 5. 2008 ju prevediem do „C“ registra. 
  
Hlasovanie :  
Za : 8 
Zdrţal sa : 0 
Proti : 0 
Uvedené poslanci zobrali na vedomie. 
  
-          Výstavba nájomných bytov. 



Starosta – informoval o ţiadostiach  na obecné nájomné byty – väčšina ţiadostí je na 3 izbové byty 
  
Ing. Čunderlík Jozef – naše priority sú škola, kanalizácia, materská škola a bytovky 
Navrhujem vybaviť pozemky pod bytovky pri Horváthovi alebo pri Hanckovi. 
  
Martišová – bytovky sa môţu stavať na pozemkoch pri škole 
  
Ing. Čunderlík Jozef – treba vybrať výhodné miesto, aby nám nájomníci nerušili  nájomné zmluvy 
a navrhujem ku koncu roka vybrať pozemky na výstavbu bytov 
  
Uvedené poslanci zobrali na vedomie. 
  
-          Správa o kontrolnej činnosti za 2. Polrok 2007 
p. kontrolórka – prečítala správu o kontrolnej činnosti za 2. Polrok 2007, ktorá tvorí prílohu tejto 
zápisnice a prikladá sa pod písmenom „F“. 
  
Uvedené poslanci zobrali na vedomie. 
  
-          Ţiadosť  Aglomerácia Komjatice  
Predsedajúci  prečítal ţiadosť spoločnosti Aglomerácie Komjatice, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice 
a prikladá sa pod písmenom „G“, ktorá sa týka rozšírenia ČOV Komjatice. 
  
Lauro Roman – spýtal sa či sa rozšírenie ČOV netýka súkromného pozemku. 
  
Starosta – to je len vyjadrenie 
  
Predsedajúci dal hlasovať : 
  
Za : 8 
Zdrţal sa : 0 
Proti : 0 
  
Ţiadosť  bola schválená . 
  
-          Zastavenie exekučného konania 
Starosta obce prečítal zastavenie exekučného konania  - p. Pokusa, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice 
a prikladá sa k nej pod písmenom „H“. 
  
Lauro Roman – čoho sa to týkalo 
  
Ing. Teplan Ján -  týkalo sa to rekonštrukcie WC v ZŠ Mojzesovo – Černík, čiastky, ktorú mala obec 
doplatiť, ale právnik napísal vyjadrenie a Daňový úrad Námestovo exekučné konanie voči  obci 
Mojzesovo zastavil. 
  
Zastavenie exekučného konania  poslanci zobrali na vedomie. 
  
-          Splynofikovanie zdravotného strediska 
Predsedajúci  - informoval prítomných o potrebe splynofikovania zdravotného strediska v Mojzesove, 
nakoľko sú tam akumulačné kachle a tým sú vysoké náklady na kúrenie. Cena vrátane projektov 
a schvaľovania je okolo 80 tis. SK. 
Predsedajúci dal za uvedený návrh hlasovať :  
  
Za : 8 
Zdrţal sa : 0 
Proti : 0 
  
Splynofikovanie zdravotného strediska bolo schválené. 
  
  



13. Diskusia 

Ing. Čunderlík Jozef – starosta, nepáčilo sa mi, ţe si zvýšil hlas na Ing. Dojčanovú, z toho dôvodu, ţe 
plán „Hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Mojzesovo“ spracovala spolu so svojím tímom na 
vysokej úrovni a nezaslúţila si také jednanie. 
Poslanci, čo sa týka starostovej odmeny, bol by si ju zaslúţil a po jej schválení by si lepšie plnil svoje 
povinnosti a dúfam, ţe i napriek tomu, ţe nedostal odmenu starosta obce svojou prácou presvedčí 
poslancov , ktorí za jeho odmenu nehlasovali. 
  
Starosta – ospravedlňujem sa Ing. Dojčanovej, za to čo som povedal 
  
Slovák – ja by som sa chcel spýtať, ţe čo má ešte robiť OŠK 
2x kosíme ihrisko vo svojom voľnom čase. Prečo nám neboli poslané peniaze, ktoré sme mali 
schválené v minulom roku. Opakovane som  počas minulého roku navštívil OÚ so ţiadosťou 
o zaslanie finančných prostriedkov a bolo mi povedané, ţe obec nemá peniaze. 
  
Starosta – prišli vţdy vtedy, keď sme finančné prostriedky na účte nemali. 
  
Kontrolórka – ţe nemáte odčerpanú dotáciu, to si mala od sledovať vaša organizácia. 
  
Ing. Teplan – peniaze sa nestratili, sú v rezervnom fonde 
  
Lauro Miroslav – čo sa týka brigád na úprave obce Mojzesovo, členovia SZZ viackrát navštívili 
starostu obce a spytovali sa na brigádu a starosta im odpovedal, ţe má na to svojich ľudí. 
  
Starosta – vtedy keď ste prišli som mal pracovníkov, ktorí práce zabezpečovali. 
  
  

14. N á v r h    n a u z n e s e n i e   

Uznesenie č.  88/2008 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e  záverečný účet obce za rok 2007 bez výhrad. 
  

Uznesenie č. 89/2008 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  b e r i e   n a v e d o m i e  list z auditu obce Mojzesovo. 
  

Uznesenie č. 90/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e  plán „Hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 
Mojzesovo“. 
  

Uznesenie č. 91/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  b e r i e   n a v e d o m i e   ţiadosť spoločenských organizácií 
obce o pridelenie finančných prostriedkov na činnosť na r. 2008. Doporučujeme k ţiadosti doplniť 
o plán činnosti s aktivitami , ktoré jednotlivé organizácie vykonávajú pre obec. Ţiadosti budú opätovne 
prerokované a schválené na najbliţšom zasadnutí  OZ. Organizácie si dovtedy môţu čerpať 
prostriedky do výšky 30 % ţiadanej sumy. 
  



Uznesenie č. 92/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e  rekonštrukciu ZŠ Mojzesovo – Černík, výmena 
okien, zateplenie vrátane fasády a izolácie  striech so spoluúčasťou obce 5 % z celkovej sumy 
ţiadanej na rekonštrukciu. 
  

Uznesenie č. 93/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove b e r i e   n a v e d o m i e  informáciu o inventarizácii majetku 
obce Mojzesovo. 
  

Uznesenie č.94/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove b e r i e  n a v e d o m i e  návrh na riešenie  zlúčenia ŠJ pri ZŠ 
a jedálne MŠ a návrh na zrušenie  školskej druţiny ZŠ  Mojzesovo  -  Černík, bod sa bude riešiť na 
najbliţšom zasadnutí OZ po prehodnotení všetkých pripomienok. 
  

Uznesenie č.95/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e  vyhlásenie verejného obstarávania  na získanie  
projektovej dokumentácie MŠ podprahovou metódou s nízkou cenou. 
  

Uznesenie č.96/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e výstavbu kanalizácie  v obci Mojzesovo s výškou 
spoluúčasti 5 % z celkovej sumy určenej  na výstavbu. 
  

Uznesenie č.97/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e  odmenu za vypracovanie  plánu „Hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja obce Mojzesovo“ v sume 30. 000 ,- SK + 10. 000 ,- SK náklady na vypracovanie. 
  

Uznesenie č.98/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e  finančné prostriedky na školenie pracovníčok OÚ 
na „PC“ – Certifikát –OFIS. 
  

Uznesenie č.99/2008  

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  b e r i e   n a v e d o m i e   informáciu o prevode vlastníctva 
práva budovy šatní v uţívaní OŠK Mojzesovo – termín prevodu do konca mája 2008. 
  



Uznesenie č.100/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove b e r i e   n a v e d o m i e   informáciu o výstavbe nájomných 
bytov v obci Mojzesovo. 
  

Uznesenie č.101/2008  

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove b e r i e  n a v e d o m i e   odborné stanovisko k záverečného 
účtu  obecnej kontrolórky p. Melišovej. 
  

Uznesenie č.102/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove b e r i e   n a v e d o m i e    správu z výkonu kontrolnej činnosti za 
2. Polrok 2007, ktorú predniesla kontrolórka p. Melišová. 
  

Uznesenie č.103/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u je  - ţiadosť Aglomerácia Komjatice o rozšírenie ČOV 
Komjatice o 510 m2, podľa doloţeného projektu. 
  

Uznesenie č.104/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove n e s c h v a ľ u j e   odmenu starostovi obce za r.2007. 
  

Uznesenie č.105/2008    

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  b e r i e   n a v e d o m i e    rozhodnutie o zastavení exekučného 
konania – p. Pokusa. 
  

Uznesenie č.106/2008 

  
Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e  splynofikovanie zdravotného strediska 
v Mojzesove. 
  
  
K návrhu uznesenia neboli vznesené ţiadne pripomienky. 
Hlasovanie: 
Za : 8 
Zdrţal sa : 0 
Proti :0 
  
Návrh na uznesenie bol jednomyseľne prijatý . 
  



15. Z á v e r 

  
Záverom predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a 8. Zasadnutie OZ u k o n č i l. 
  
 
  
                                         D.a.h. 
  
  
  
  
Overovatelia : Ing. Marián Vrták                                                  Emil     G á b r i š  
                           Roman Lauro                                                  Starosta obce 
  
  
                                                                                                       
  
Zapísala : A b r m a n o v á    A n n a  

 


